

27 يناير 2019

بلاغ صحفي

اليابان تقدم منحة غذائية طارئة لليمن بـ 12 مليون دولار

1. قررت حكومة اليابان في 25 يناير تقديم منحة غذائية طارئة لليمن بمبلغ 12 مليون دولار عبر برنامج الأغذية العالمي استجابة لأزمة الجوع المتفاقمة في اليمن.
2. تهدف المنحة الغذائية الجديدة لتقديم معونات إنسانية في مجال الغذاء والتغذية باليمن كما من المتوقع لها أن تسهم في معالجة انعدام الأمن الغذائي لـ 850 ألف يمني وتحسين وضع التغذية لـ 250 ألف نساء من الحوامل والمرضعات.
3. تواصل اليابان مساعيها للتخفيف من معاناة الشعب اليمني في الوضع الحالي الصعب من خلال تقديم مساعدات متنوعة المجالات.

27th January, 2019

Press Release

Emergency Food Grant Aid from Japan to Yemen with 12 million USD

1. On January 25, the Government of Japan decided to extend an Emergency Grant Aid of 12 million US dollars, in response to the deteriorating hunger crisis in Yemen, through World Food Programme (WFP).
2. This new food grant aid is to provide humanitarian assistance in the areas of Food and Nutrition in Yemen and is expected to contribute to addressing the food insecurity of 850,000 people and improving the nutritional status of 250,000 pregnant and lactating women.
3. Japan continues its efforts to alleviate Yemeni people's suffering in this difficult situation through its assistance in various fields.